
KANDIDÁTI ZA OLOMOUCKÝ KRAJ

  Ing. Jaroslav 
  Faltýnek

51 let, Prostějov, agronom, 
zemědělský manažer, člen 
představenstva Agrární 
a Potravinářské komory ČR, za-
stupitel a bývalý člen rady města

Proč jdu do politiky?

„Na komunální úrovni jsem 
v politice působil víc než dva-
cet let. Vím, jak to v politice 
chodí, a vím, že by se v ní mělo 
používat víc zdravého selského 
rozumu.”

  Ing. Jiří 
  Milek

49 let, Klopina, generální 
ředitel akciové společnosti

Proč jdu do politiky?

„Řídím naši fi rmu hlavně 
selským rozumem, a ten našim 
politikům bohužel chybí. Po-
jďme to společně změnit.”

 Ing. Mojmír 
 Mocek

46 let, Lazníky, manažer 
pracující pro nadnárodní 
společnost v chemické oblasti

Proč jdu do politiky?

„Protože mám malé děti, 
tak chci, aby vyrůstaly ve 
společnosti, kde kvalitní 
morální a společenské hodnoty 
nepřijímají jen od svých rodičů, 
ale i od představitelů této 
společnosti.“

     Ladislav
     Okleštěk

52 let, Výšovice, starosta

Proč jdu do politiky?

„Devatenáct let jsem starostou 
malé obce. Jelikož zblízka 
vidím, jakým způsobem fun-
guje řízení státu a fi nancování 
samospráv, chci přispět svou 
troškou do mlýna a podle 
svých možností pomoci.“

 Ing. Pavel 
 Stonawský

50 let, Šternberk, ředitel

Proč jdu do politiky?

„Mám sen, že dokážeme 
politiku zlidštit, zeslušnit a ne-
budeme krást. Jediná možnost 
jak zlepšit českou politiku je 
změnit českou sněmovnu.“

                 MUDr. Milan 
                 Brázdil

50 let, Olomouc, lékař letecké 
záchranné služby, výsadkář, 
soudní znalec a lektor urgentní 
medicíny

Proč jdu do politiky?

„Kdo jiný než já a kdy jindy 
než teď! Tímto heslem se 
řídím při pomoci lidem 
v ohrožení života. Naše země 
je v ohrožení a volá o pomoc. 
Tak jsem zde!“

  Mgr. Milan 
  Feranec

49 let, Olomouc, právník

Proč jdu do politiky?

„Chci, aby naše životy neřídili 
jen profesionální politici. Podílel 
jsem se na budování a řízení 
fi rem. Denně jsem řešil pro-
blémy lidí. Nebylo to jedno-
duché, ale vždy jsem se snažil jít 
rovně. Nabízím své zkušenosti, 
znalosti i svou pověst.”

 Ing. Jaroslav 
 Špaček

48 let, Čehovice, pilot vrtulníku 
letecké záchranné služby

Proč jdu do politiky?

„Dvacet pět let jsem sloužil 
tomuto státu v armádě, pracuji 
v zastupitelstvu malé obce. 
Věřím, že se politika dá dělat 
i bez korupce, a jsem připraven 
pracovat pro stát i nadále.“

 Pavla
 Dočkalová

33 let, Ptení, novinářka, 
zastupitelka obce Ptení

Proč jdu do politiky?

„I já čekala na den, kdy se něco 
změní. Kdy začnou být šance 
rovné, budou se cenit schop-
nosti a nebude se hledět jen 
na známosti. Kolik vody ještě 
proteče, než lidé pochopí, že 
jedině oni mohou korupci ,po 
česku’ nadobro zrušit?“

  Ing. Petr 
  Vrána

38 let, Přerov, obchodní 
manažer

Proč jdu do politiky?

„Chci dopomoci tomu, aby se 
důvěra lidí v ústavní instituce 
opět odrazila ode dna. Pokud 
lidé nevěří svým zvoleným 
zástupcům a vládě, komu mají 
potom v našem státě věřit?”

 Doc. PhDr.     
 Dušan 
 Tomajko, 
     CSc.
69 let, Olomouc, 
vysokoškolský učitel

Proč jdu do politiky?

„Vstoupil jsem do politiky 
proto, že nevidím žádnou 
perspektivu pro uplatnění 
mladých lidí v zaměstnání po 
studiu. Jde mně také o to, aby-
chom vrátili prestiž vysokému 
a střednímu školství.“



  Ing. Jiří 
  Vozda

51 let, Šumperk, geodet

Proč jdu do politiky?

„Chci docílit změny, aby se 
nám tady lépe žilo.“

 Jan 
 Kunčar

40 let, Hoštejn, revírník

Proč jdu do politiky?

„Chci přispět k ozdravení poli-
tiky vlastní prací, zkušenostmi 
a rozumem.”

 Svatoslav 
 Hrubý

46 let, Charváty, řidič

Proč jdu do politiky?

„Chci, aby byl slyšet hlas 
obyčejných lidí, jako jsem já. 
Lidi, kteří celý život poctivě 
pracují. Přál bych si, aby mladí 
lidé zakládali rodiny bez obav 
z budoucnosti a aby tady 
chtěly žít i naše děti.”

  Ing. Ivo 
  Zatloukal

52 let, Vrbátky, starosta

Proč jdu do politiky?

„Poznal jsem, že politika 
potřebuje zásadní změnu. 
Mnoho zákonů potřebuje 
důležité úpravy, aby život 
v naší zemi byl pro každého 
občana lepší a optimističtější.“ 

 Mgr. Miroslav 
 Žbánek

40 let, Olomouc, manažer 
ve veřejné správě

Proč jdu do politiky?

„Chci, aby stát řídili odborníci, 
kteří se nebojí hájit jeho zájmy. 
Nechci jen přihlížet, jak jsou 
veřejné fi nance beztrestně 
zneužívány, zatímco se 
solidárně skládáme např. na 
nákladnou léčbu dítěte.”

 Ing. Eduardo
 Junior 
 Fernández
 Gómez
32 let, Přerov, koordinátor 
výroby

Proč jdu do politiky?

„Dříve, jako cizinec, jsem 
neměl možnost volit. Nyní, jako 
Čech, můžu přispět pro změnu, 
a využít své znalosti z politiky 
v Jižní Americe ve prospěch 
úpravy některých zákonů plat-
ných v ČR.”

  Ing. Petr 
  Měřínský

43 let, Přerov, fi nanční 
poradce, hlavní konzultant 
Vědeckotechnického parku 
UPOL

Proč jdu do politiky?

„Nevěřím, že současní politici 
by mohli naši zemi vyvést 
z marasmu, do kterého ji 
svou amorálností a láskou 
k penězům sami dostali. 
Musíme změnit politiku a poli-
tiky. Proto kandiduji.”

  Vladimír
  Holan

69 let, Přerov, elektroprojektant,
 manažer, nyní v důchodu

Proč jdu do politiky?

„Chci dopomoci, aby se naši 
senioři dožili důstojného 
důchodu a naše děti měly po 
vystudování práci.”

  Mgr. Jan 
  Kučera

56 let, Olomouc, pracovník 
humanitární organizace

Proč jdu do politiky?

„Chci přispět k ozdravění stavu 
naší společnosti, k lepším mezi-
lidským vztahům, k odstranění 
korupce a neodbornosti. Aby 
se nám tady všem lépe žilo, 
aby v politice vládla slušnost, 
aby politici pracovali pro 
občany a ne pro sebe.”

 Ing. Hana 
 Naiclerová,
         MBA

41 let, Prostějov, ekonomka, 
podnikatelka

Proč jdu do politiky?

„Jako ekonomka jdu vstříc 
výzvě spolupodílet se na 
zlepšování podmínek pro 
podnikání a snížení nezaměst-
nanosti. Jako matka tří dětí 
jsem se rozhodla přijmout od-
povědnost za to, v jakém stavu 
dětem naši zem v budoucnu 
předáme.“ 

 Mgr. 
 František 
 Švec

52 let, Prostějov, učitel

Proč jdu do politiky?

„Skoro 30 let učím mladé lidi 
a vždy vyjadřuji jasně svoje 
názory. Teď je třeba ukázat, 
že jsem ochoten pro změnu 
a nápravu, po které volám, 
také něco udělat.  Hnutí ANO 
je jedna z posledních šancí pro 
návrat ke slušnosti a prosperitě.“

www.anobudelip.cz              

www.facebook.com/anobudelip

www.youtube.com/anobudelip

 MUDr. 
  Pavel
 Václavík

58 let, Přerov, kardiolog

Proč jdu do politiky?

„Než trapnou jistotu aktuál-
ních politických stran, raději 
nadějnou nejistotu, nejlépe 
s přímou demokracií.”


